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Sak 2: Fylkesstyret i Akershus 1 

SVs beretning 2024 2 

 3 

Innledning  4 

Årsmøtet i 2024 vedtok en ambisiøs arbeidsplan som fylkesstyret tok tak med engang 5 

for å gjennomføre. Rett etter årsmøtet, satte fylkesstyret i gang med å følge opp 6 

oppgaver og arrangere aktiviteter som støttet opp under arbeidsplanens målsetninger. 7 

Politisk ble Akershus Fylkeskommune formelt re-etablert og kontakten med 8 

fylkestingsgruppa gikk gjennom gruppelederen. Se fylkestingsgruppens beretning for 9 

flere detaljer.  10 

    11 

Organisasjon  12 

 13 

Personalsituasjon 14 

 15 

Akershus SV har hatt Rose Teigen-Fagerheim som fylkessekretær i 100% stilling i 16 

hele 2024. Dette har ført til stabile rammer rundt fylkesstyrets arbeid og kontakt med 17 

lokallagene. Akershus fylkessekretær er også sekretær for Vikens Kontaktutvalg. 18 

 19 

Viken SVs kontaktutvalg 20 

 21 

Kontaktutvalget har bestått av leder og nestleder i de tre nygamle fylkeslag: Akershus, 22 

Østfold og Buskerud; og ble etablert for å sikre en god prosessens for den formelle 23 

avviklingen av Viken SV.  På årsmøtet ble følgende vedtatt: «Årsmøtet tar til 24 

orientering Viken SV sitt regnskap 2023 og fordeling av egenkapital etter vedtatt 25 

modell. Årsmøtet gir styret fullmakt for endelig godkjenning av regnskapet etter 26 

nødvendige justeringer og revisorgodkjenning.». Etter at revisoren gjennomgikk og 27 
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godkjent Viken SVs regnskap 2023, har fylkesstyret godkjent regnskapet. Det samme 28 

gjorde fylkesstyrene i Østfold og Buskerud. Kontaktutvalget kommer til å sikre at 29 

Viken SV er formelt avviklet i 2025.   30 

 31 

Medlemssituasjon  32 

Medlemsutvikling 2023-2024 i Akershus SV er som følger: 33 

 Betalte 

medlemmer 

31.12.2023 

Betalte 

medlemmer 

31.12.2024 

Endring 23-

24 

Endring i % 

Akershus 

SV 

1401 1389 - 12 - 0,86 

 34 

I 2024 fikk laget 106 nye medlemmer (det var 111 i 2023).  35 

Fylkesstyret  36 

Fylkesstyret har bestått av: Haitham El-noush (leder), Stine Høivik (nestleder), Tor 37 

Sparhell (AU-medlem/kasserer), Eva Britt Myklebust (AU varamedlem/kvinnepolitisk 38 

leder), Masoud Naseri (Inkluderingspolitisk leder) Atle Hillestad (miljøpolitisk leder), 39 

Mari Skogli (faglig leder), Linda Steen-Brungot (styremedlem) og Emma Christensen 40 

(SU-representant). 41 

Fylkesstyret er bindeleddet mellom lokallagene og den sentrale organisasjonen og 42 

har ansvar for drift gjennom året, inkludert oppfølging av og vedtak knyttet til 43 

fylkesstyret organisatorisk og politiske situasjon, forbereder saker til 44 

representantskap, og følger opp lokallagene ved behov. I tillegg har fylkesstyret 45 

ansvaret for å følge opp SV sentralt sine planer for fylkesleddet i organisasjonen. Det 46 

ble avholdt 7 møter gjennom året og alle var vedtaksdyktige. 47 

Arbeidsutvalget (AU)  48 

 49 
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Arbeidsutvalget bestod av fylkesleder, nestledere, og kasserer. Kvinnepolitisk leder er 50 

vara og har møtt med tale- og forslagsrett. AU er en arbeidsgruppe som følger opp 51 

saker mellom fylkesstyremøtene, behandler saker med kort behandlingsfrist, saker av 52 

personalmessig karakter og saker delegert av fylkesstyret. AU har forberedt 53 

fylkesstyremøtene og temamøtene. AU har hatt 9 møter gjennom året. 54 

 55 

Fadderordning  56 

 57 

Fordi fadderordningen er en viktig kommunikasjonskanal mellom lokallagene og 58 

fylkesstyret og har et større potensial enn det vi har klart å utnytte, har fylkesstyret 59 

endret på hvordan denne ordningen er strukturert i 2024. Det ble etablerte regionale 60 

faddere med 2 styremedlemmer som dekker en region. I tillegg tok fadderne initiativ til 61 

å delta på lokallagenes møter for smidigere kommunikasjon og bedre samarbeid. 62 

Fylkesstyret anbefaler å videreføre denne ordningen i 2025. Gjennom denne kanalen 63 

vil lokallagene få tilsendt referater fra fylkesstyremøter.  64 

 65 

Partiskatt  66 

 67 

Partiskatten er en viktig inntektskilde for partiet og er vedtektsfestet. Det skal betales 68 

10% av godtgjørelser knyttet til et politisk verv én innehar på vegne av partiet. Derfor 69 

er det viktig å synliggjøre det i fylkeslagets beretning. Følgende er oversikt over verv, 70 

fylkestingsgruppens medlemmer/varer, og hvor mye som er innbetalt i 2024 til 71 

Akershus SV.  72 

Navn Verv Innbetaling / kr  

Balder Alvær Olafsen  Gruppeleder og  

nestleder i 

utdanningskomiteen 

81 0101 

 
1 Olafsens partiskatt for 2024 ble innbetalt i januar 2025. 
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Ruth Birkeland Fylkestingsrepresentant 

og  

leder av kontrollutvalget 

28 000   

Tuva Todnem Lund Fylkestingsrepresentant 

og medlem i  

komite for samferdsel 

19 700 

Anne Sofie Johnsrud Vara til fylkestinget 820 

Sum  129 530 

 73 

Kommunikasjonsplanen 74 

 75 

Fylkeslagets utadrettede kommunikasjon var et tema som fylkesstyret jobbet med i 76 

2024. Bakteppet til diskusjonen er at potensiale for synliggjøring og at vi når bredere 77 

er større enn vi har klart å få til gitt ressurser vi har til rådighet så vel som innhold vi 78 

har og vi kan utvikle. For å systematisere vårt kommunikasjonsarbeid ble det lage en 79 

kommunikasjonsplan som skisserer mål, aktiviteter, og roller. Dette vil være viktig for 80 

valgkampen i 2025. 81 

 82 

Fylkesstyrets aktiviteter  83 

 84 

Representantskap  85 

 86 

Det ble gjennomført 3 representantskapsmøter i perioden.  87 

På representantskapsmøtet i mai ble det satt ned en vedtektskomitee og delegatene 88 

vedtok også mandat. På dette møtet ble det behandlet tre uttalelser: “Økt produksjon 89 

av ammunisjon på naturens bekostning”, “Bolig for alle” og “SV ønsker en ny, 90 

kunnskapsbasert abortpolitikk”. Delegatene kom med innspill til saker som skulle 91 

behandles på neste landsstyremøte, og gruppeleder på fylkestinget, Balder Alvær 92 

Olafsen, holdt spørretime.  93 
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 94 

Representantskapsmøtet 11.9 ble avholdt i Lillestrøm, og Kirsti Bergstø holdt 95 

innledning etterfulgt av en spørrerunde. Det ble sendt inn 16 uttalelser. Gruppeleder 96 

på fylkestinget, Balder Alvær Olafsen, holdt spørretime. Det var også satt av tid til å 97 

komme med innspill til saker som skulle opp på landsstyremøte. 98 

 99 

Årets siste representantskapsmøte ble avholdt i Oslo. Det ble sendt inn fire uttalelser. 100 

Ebba Boye fra arbeidsprogramkomiteen holdt innledning om strømpolitikk, Atle 101 

Hillestad fra fylkesstyret orienterte om arbeidsgruppen om naturrestaurerings arbeid, 102 

Balder Alvær Olafsen, holdt spørretime og det representantskapet fikk en orientering 103 

om saker som skulle opp i neste landsstyremøte.  104 

  105 

Lokallagledersamlinger  106 

 107 

Det ble gjennomført 2 lokallagsamlinger i perioden.  108 

 109 

Den første samlingen 12.mars hadde to fellesbolker, og to parallelle bolker. Den 110 

første var “Politisk situasjon” med fylkesleder etterfulgt av en runde om samarbeid 111 

mellom lokallag og fylket. Så holdt fylkessekretær Rose Teigen-Fagerheim en bolk 112 

der lokallagsledere kunne stille spørsmål, og parallelt holdt Mie Solum Tidemann, 113 

kommunikasjonsrådgiver i SVs fylkestingsgruppe, kurs i bruk av Brandmaster. 114 

 115 

Den andre samlingen ble avholdt i Lillestrøm 2.12. Partisekretær Audun Herning holdt 116 

innledning om mobilisering, etterfulgt av plenumsdiskusjoner om arbeidsprogrammet 117 

og den økonomiske situasjonen i fylkeslaget. Denne gangen var samlingen åpen for 118 

flere medlemmer enn nestledere og ledere i lagene, en modell som fylkeslaget kan 119 

vurdere å videreføre i 2025.  120 

 121 
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SV dro tilbake til Hurdal 122 

 123 

Høsten 2024 var det tre år siden SV valgte å bryte regjeringsforhandlingene i Hurdal. 124 

Akershus SV har over tid hatt ambisjoner om å starte lokallag i Hurdal. Denne høsten 125 

ble det derfor forsøkt å starte et lag, der fylkesstyret først ringte lale medlemmene i 126 

Hurdal og inviterte til informasjonsmøte. Det ble avholdt 20.08, og to interesserte 127 

møtte opp, i tillegg til leder, nestleder, kvinnepolitisk leder og fylkessekretær var også 128 

Eidsvoll SV representert. Det var et hyggelig og konstruktivt møte, der vi presenterte 129 

partiet, hvordan et lokallag kan startes i Hurdal og hvorfor SVs politikk er relevant for 130 

velgere i kommunen.  131 

 132 

Det neste åpne møtet vi arrangerte i Hurdal, var et samarbeid med SV på Stortinget 133 

for å markere at det var tre år siden bruddet i regjeringsforhandlingene. Akershus SV 134 

hadde ansvaret for det åpne møtet, som vi kalte for Høsttakkefest i Hurdal, der Kirsti 135 

Bergstø skulle være det store trekkplastret. SV på Stortinget hadde ansvaret for å 136 

lage mediesaker knyttet til årsmarkeringen, der fokuset var våre gjennomslag utenfor 137 

regjering.  138 

 139 

Det åpne møtet ble arrangerte på Cafeen på Knai i Hurdal. I forkant hadde 140 

fylkessekretær fått hjelp fra partikontoret til å mobilisere medlemmer gjennom en 141 

ringesentral i Zetkin og promotert arrangementet på sosiale medier. Det var et godt 142 

oppmøte på kafeen, med appell fra Kirsti Bergstø, gitar og sang fra Odd Georg Murud 143 

og spesialbestilt kake.  144 

Det ble også en god mediedekning av dagen i Hurdal. En NRK- journalist fulgte 145 

Bergstø gjennom dagen, som resulterte i innslag på Nyhetsmorgen, intervju på 146 

Politisk kvarter og redaksjonell sak om våre politiske gjennomslag.  147 

Her er NRK-saken i sin helhet.  148 

 149 

https://www.nrk.no/norge/droppet-store-regjeringen_-na-feirer-sv-tre-ar-utenfor-regjering-med-blotkake-1.17058729?fbclid=IwY2xjawH0gEJleHRuA2FlbQIxMAABHRx2e9dXfjCo3RFR1XjtFvHC39EC_zJfWlFVc-Fq-Ob6qw_iGbrKxvWqYQ_aem_TS12N0ME-kK44cnw6geheA
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«Ny i SV» 150 

Både i mai og oktober arrangerte fylkesstyret, ved nestleder, «Ny i SV» på Stortinget i 151 

samarbeid med stortingsrepresentanter og gruppeleder. Det var godt over ti nye 152 

medlemmer påmeldt til hver samling, og det var to veldig fine arrangementer. Her 153 

snakket vi om hvem vi er som organisasjon og våre hovedsaker. Det aller viktigste er 154 

å skape et godt førstemøte med organisasjonen og hvorfor man melder seg inn i SV.  155 

 156 

Boliggruppen  157 

 158 

I arbeidsprogrammet for fylket vedtatt på årsmøtet i februar 2024, ble det vedtatt å 159 

følge opp boligpolitikk og boligbygging som kommunegrenseoverskridende sak. 160 

Styret oppnevnte derfor en arbeidsgruppe med følgende sammensetning for å 161 

arbeide med dette: Marit Fugleberg Flåto (Asker), Anita Malmer Solli (Bærum), 162 

Håvard Steinsholt (Ås) og Haitham El-noush (Nordre Follo og fylkesstyret). 163 

 164 

Gruppen har fokusert sitt arbeid i perioden på følgende temaer: makt, boligstrategier, 165 

bomiljøer, revitalisering av boligsamvirke og boligbyggelagene, og de nasjonale 166 

aspektene av boligpolitikken.  167 

 168 

Langs disse temaene ble følgende aktiviteter gjennomført: 169 

- Til sammen kom 6 leserinnlegg på trykk som dreide seg om kommunenes 170 

makt i boligpolitikk med presisering om at kommuner har mye makt til å styre 171 

boligpolitikk til fordel for de mange, og om perspektiver for gjenreising av 172 

boligbyggelagene.  173 

- I regi av Asker SV - og Akershus SV representert ved boliggruppen som 174 

medarrangør - ble det avholdt et åpent folkemøte om bærekraftig boligutvikling. 175 

Folkemøtet ble avholdt den 16. september på Venskaben i Asker, med innlegg 176 

fra partileder og topp kvalifiserte fagfolk. 177 

- Endringsforslag til utkastet til SVs arbeidsprogram for perioden 2025-2029. 178 
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Videre vil gruppen jobbe med følgende temaer: 179 

- Finansiering 180 

- Kvalitet  181 

- HVA skal bygges, HVOR og for HVEM 182 

 183 

Miljøpolitisk arbeid  184 

 185 

I arbeidsprogrammet for fylket vedtatt på årsmøtet i februar 2024, ble det vedtatt å 186 

følge opp naturrestaurering som kommunegrenseoverskridende sak. Styret 187 

oppnevnte derfor en arbeidsgruppe med følgende sammensetning for å arbeide med 188 

dette: Ruth Solveig Birkeland (Eidsvoll), Tom Ekeli (Bærum), Joakim S. Gulliksen 189 

(Lørenskog) og Atle Hillestad (Asker og fylkesstyret). 190 

 191 

Gruppa foretok en kartlegging av restaureringstiltak og anbefalte ulike tiltak for lokal 192 

oppfølging. Gruppas rapport ble lagt fram for styret i desember og en interpellasjon 193 

basert på rapporten behandles i fylkestinget i februar. 194 

 195 

Miljøpolitisk ansvarlig la til representantskapsmøtet i mai fram utkast til uttalelse hvor 196 

det gås mot å gi tillatelse til kraftig økte utslipp av nitrogen ved produksjon av 197 

ammunisjon ved Chemring Nobel på Sætre. Uttalelsen ble enstemmig vedtatt, men 198 

prosjektet ble likevel godkjent i kommunestyret i Asker mot stemmene til SV og R. 199 

Akershus SV har vært representert ved miljøpolitisk ansvarlig ved: 200 

• Akershus bondelags årsmøte 201 

• Paneldebatt i Drøbak i regi av Forum for natur og friluftsliv 202 

• Møte i Horten om Oslofjorden sammen med SV-representanter fra fylkene ved 203 

fjorden og representanter for stortingsgruppa 204 

Han har videre vært til stede på: 205 
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• Møte om landbruk i regi av sentralt miljøutvalg 206 

• Møte for miljøkontakter i fylkene om forslag til miljø i arbeidsprogrammet 207 

• Møte om kjernekraft i regi av Oslo SV og miljøpolitisk utvalg 208 

• Møte om staten og Oslofjorden i regi av Oslofjordmuseet       209 

Skrevet av: 210 

Haitham El-noush (Leder)  211 

Stine Høivik (Nestleder) 212 

Atle Hillestad (Miljøpolitisk leder)   213 

Rose Teigen-Fagerheim (Fylkessekretær) 214 
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